
Zápis 
 z jednání  Inventarizační komise Rady HMP – inventarizační komise (dále jen  IK Rady 

HMP) 
konaného dne 17.5.2011 

 
Přítomni : dle presenční listiny 
Omluveni : Ing. Ladislav Tomeš 
Program : 
Projednání výsledků inventarizace za rok 2011, návrh Závěrečné zprávy o inventarizaci   
 
1. Členové IK Rady HMP byli seznámeni s koncepcí zpracování  Závěrečné zprávy o 
inventarizaci majetku a závazků hl.m. Prahy za rok 2011 
2. Předložený návrh doplnit. Požádat zástupce inventarizačních míst o bližší informace a 
doplnění aktuálního stavu vypořádání zjištěných inventarizačních rozdílů 
Hlavní město Praha (Magistrát hl.m. Prahy)  
- výsledky vč. usnesení Rady HMP doplnit do Závěrečné zprávy 
- požádat Ing. Tomeše o bližší specifikaci na příštím jednání IK Rady HMP 
Domov pro osoby se zdravotním postižením, Rudné u Nejdku  - SOC MHMP 
- požádat o vysvětlení, proč chybějící majetek z let 2003-2007 je vykázán jako inventarizační  
rozdíl až za rok 2011 
Městská část Praha 1 
- požádat o bližší vysvětlení majetku, který „není plně specifikován“,  zda se skutečně jedná o 
manko, příp.  využívání software 
Městská část Praha 3 
- požádat o popis postupu účtování při provádění technického zhodnocení na budově, která je 
zřizovací listinou svěřena příslušné škole 
- seznam škol, kterých se tato situace týká 
Městská část Praha 18 
- doplnit o informaci co je přecenění na reálnou hodnotu – zákon č. 563/1991 Sb., vyhláška č. 
410/2009 Sb. 
 
                                                                                                  Zajistí : Ing. Melkesová, Černá 
       
 
3. Příští jednání  31.5.2011 v 9,00 hod. 
 
 
 
V Praze 18.5.2011 
Zapsala : Černá 
Schválil : Ing. Marie Kousalíková, předseda IK Rady HMP,  
                  
                 
 
 
 


